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Referat fra møte i skolemiljøutvalget ved Holmen skole 12.10.2023 

Sak 11/23: Konstituering av SMU Holmen skole skoleåret 2023-2024 

• Gjennomgang og klargjøring av formålet med SMU. 

Ingen spørsmål eller innvendinger til gjennomgang og klargjøring av formål. 
Fint at deltagere fra skole-hjem gruppen i FAU er representert i SMU. Sikrer en rød tråd. Det opplyses 
om at skole-hjem gruppen ikke har kommet ordentlig i gang ennå grunnet tette timeplaner.Det ytres 
ønske om ekstra fokus på samarbeidet mellom PLUSS og ordinær. Viktig å tenke skolen som helhet. 

Foreldrerepresentantene spør om det er elevrådsrepresentant fra PLUSS i elevrådet. Eventuelt en 
voksen representant som kan representere elevgruppen. Sosiallærer svarer at PLUSS er representert 
når de har kandidater som kan delta. Elevrådsmøter er en krevende arena for mange elever på PLUSS, 
med mange mennesker og mye lyd. Sosiallærer tar med seg innspill om voksen representant på vegne 
av elevgruppen. 

• Presentasjon av medlemmene 

Rask presentasjon. Alle deltagere er kjente for hverandre. 
• Valg av leder, nestleder og referent 

Mona Bryn valgt til leder, Anne Karin Lindahl valgt til nestleder og Nina Bjerke fortsetter som referent. 

Leder av SMU tar ansvar for første initiativ til innkalling. Skole og foreldrerepresentanter kan samarbeide 
om agenda for møtet. Fint med innspill fra andre representanter i møtet, så det ikke kun blir skolen sine 
saker på agendaen. 

• Hovedmålsetting for SMU 2023-2024 

Det ble lite tid til dette, men SMU var enige om å arbeide med toleranse, inkludering og mangfold som 
hovedmål for dette skoleåret. Drøftes videre på neste møte. 
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Sak 12/23: Forslag til årshjul for SMU og møtehyppighet 
Godkjent. 
Ønske om nytt møtetidspunkt for lettere å kunne ha med representanter fra elevrådet. Neste møte 
avholdes 28.11.23 kl. 16.00. – 17.00. 

Sak 13/23: Høstens arbeid for et trygt og godt skolemiljø 
• Nytt elevråd er valgt. Det er representanter fra 1.-7. trinn. Elevrådsstyret er elever fra 7. trinn. 
• Rektor forteller om oppstart av skoleåret og første periode «Heia Holmen». 
• Rektor informerer om oppdaterte rutiner for oppfølging av aktivitetsplikten. 
• Det informeres om Holmen skole sin plan for et trygt og godt skolemiljø. 

Foreldrerepresentantene uttrykker at trygghet og inkludering er det viktigste mtp. skolemiljø. 
Skolen jobber med å inkludere sårbare elever i undervisningen. Skolen har per dags dato et prosjekt der 
man i alle klasser skal planlegge undervisningen ut ifra disse elevene. Undervisningen skal filmes, og 
deretter evalueres. 
Skolen er i tråd med forskning av den oppfatning at et godt klassefellesskap er løsningen på et godt 
skolemiljø. 
Foreldrerepresentantene vektlegger betydningen av å finne arenaer der elever som strever kan vise seg 
fra sin beste side. Dette vil også være fint for foreldre, da det kan være vanskelig å fremsnakke barn 
som strever da man ikke kjenner dem godt. 

Skoleeierrepresentant spør hvordan man trygger barn i overgangen fra barnehage til skole. 
Rektor forteller om rutiner ved overgang fra barnehage-skole: 
Overgangsobjekter. 
Innskriving. 
Foreldremøter i mars. 
Besøksdager for barnehagen. 
Førskoledag. 
Åpen AKS dag. 

Det stilles spørsmål ved om man kan bruke foreldrene mer i overgangen fra barnehage-skole. F. eks 
ved gi foresatte til skolestartere mulighet til å låne areal for klassetreff før skolestart, og gi 
klassekontakter omvisning på bygget for å bli kjent. Innspill tas med videre når vi skal planlegge for en 
trygg skolestart for 1. klasse. 

Foreldrerepresentanter spør om LINK brukes i alle klasser. Det svares at lærere er oppmuntret til å 
bruke det ifbm. klassemiljøarbeid, men at det ikke er satt i et fast system i alle klasser. 
Skolen jobber aktivt for å skape toleranse for de som er annerledes. Viktig å jobbe for å utvide normalen 
under klare grenser. Skolen opplever mange blinde flekker, og foreldre inkluderer ikke så godt som de 
tror. Skolen ønsker å bruke FN dagen til å vise frem ulikhet. 
Skolen opplever at barnegruppen har økende grad av utfordringer. Dette er tidvis komplisert for skolen å 
håndtere. 

Sak 14/23: FAU og elevrådet har hver mottatt en gave på 20.000 kr. Hva skal pengene benyttes 
til? 
Drøftes på neste møte. 

Sak 11/23: Hovedmålsetting med SMU og sak 14/23: Bruk av midler gitt i gave, videreføres til neste 
møte. 




